
Задание для студентов по дисциплине «Иностранный язык » 

Специальность35.02.07 Механизация сельского хозяйства  

  

(группа 1Б) 

 

27.04.20г 

Тема занятия: Достижения и инновации в области науки и техники. Лексические 

единицы. Текст.  Беседа по тексту.  

 

 

Lesson 55                                          The 27
th

  of May 

 

1. Переведите текст на русский язык.        

    People can hardly imagine their lives without modern technologies nowadays. It is 

almost impossible to go out without a mobile phone or an MP3 player, for example.    

These devices have become an important part of our life. Moreover, almost every day 

either a new technology is being invented or an old one is being improved. To stay up-to-

date people keep buying newer items. Soon our houses and work places will look like 

electronic stores.  

     Technology is all around us. First of all, we need it for work. All modern offices are 

equipped with computers, scanners, printers, and other useful machines. One of the most 

important devices today is the wi-fi modem as it provides Internet.  

     Secondly, technologies surround us at home, in cars and everywhere. It includes TVs, 

radios, refrigerators, vacuum-cleaners, washing machines, CD-players, e-books, cameras 

and else.  

2. Ответьте на вопросы. 

1.  Can  people  imagine their lives without modern technologies nowadays? 

2. What devices have become an important part of our life? 

3. What do we need in our life? 

4. What is the most important device today? 

 

Выполненное задание для проверки и оценки отправьте на адрес  

Людмила Тимофеевна Гришмановская  эл. почты Ludmila03543@yandex.ru  

Татьяна Александровна Колодяжная  эл. почта tanya24216@mail.ru 

Когда отправляете выполненное задания, пишите Фамилию и группу. 

 По электронной почте желательно задания напечатать в программе Word.(DOCX) 
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Задание для студентов по дисциплине «Иностранный язык » Специальность 

35.02.07 Механизация сельского хозяйства  

 

(группа 1Б) 

 

28.05.20г 

Тема занятия: Промышленное  оборудование. Выставки сельскохозяйственного 

оборудования. Повторение изученных грамматических форм. 

 

 

Lesson 56                                          The 28
th

  of May 
Exhibition — [eksɪˈbɪʃn] — выставка. 

opening of this exhibition — открытие выставки 

exhibition of investment projects — выставка инвестиционных проектов 

выставка-продажа — trade exhibition 

 

1. Переведите предложения на русский язык. 

This is an exhibition sample 

We are glad to welcome you at our company stand. 

 Here you can find our products; you can ask questions or take our booklet, where all the 

key parameters are detailed. 

This is the largest industry exhibition this year, we cannot miss it. 
 

Повторим Модальный глагол   have to  - должен. must –должен  

2. Переводите предложения на русский язык и подчеркните модальные глаголы. 

1. I must go to see your grandmother on my day off. 

2. We have to work hard. 

3. Marry have to go shopping again. 

4. They have to come to the college every day. 

5. I must change my plans for the summer. 

 

Выполненное задание для проверки и оценки отправьте на адрес  

Людмила Тимофеевна Гришмановская  эл. почты Ludmila03543@yandex.ru  

Татьяна Александровна Колодяжная  эл. почта tanya24216@mail.ru 

Когда отправляете выполненное задания, пишите фамилию и группу. 

 По электронной почте желательно задания напечатать в программе Word.(DOCX) 
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